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25. PROTOKOLL NR 4/2005 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2005-04-07 
 
Justerat den 14 april 2005 
 
 
 
Lars Eriksson                                       Ulla Hammar 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 
                      Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 

Ulla Hammar, R 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

 
Förhinder: Lena Spanò, Strokeföreningen i Stockholms län, Delzar Abdul Karim, SRF 

och Yvonne Wendelius, FUB  
. 
  
1.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.   
 
2.   Val av justerare och tid för protokollets justering  
Ulla Hammar utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet 
justeras den 14 april. 
 
3.   Anmälan av föregående protokoll  
Anmäldes att protokollet från handikapprådets sammanträde den 17 mars justerats den  
29 mars.  Anmärkning beträffande punkt 4, Tillgänglighetsprojektet. Handikappförbundens 
kritik gällde att de som gjort inventeringen inte hade följt direktiven.  
 
4.   Anmälan av inkomna protokoll 
Anmäldes Stadsbyggnadsnämndens handikappråds protokoll från den 8 mars 2005. 
Anmäldes lokala pensionärsrådets protokoll från den 23 mars 2005. Det framgick av    
protokollet att Janet Mackegård skall bjudas in till lokala pensionärsrådet för att berätta om 
sjukvårdsberedningen. Handikapprådet önskar närvara vid detta möte vilket kommer att 
framföras till pensionärsrådets sekreterare.  
Pensionärsrådet har undersökt om det vore möjligt att få en distriktssköterskemottagning 
till Bromsten. Handikapprådet diskuterade hur man skulle kunna påverka i denna fråga och 
enades om att Janet Mackegård borde vara rätt person att tala med. Eva Nilsson framförde i 
anslutning till detta att vårdcentralen borde kalla till årliga rutinkontroller precis som 
tandläkarna gör. Husläkarreformen borde innebära att vårdcentralen har ett ansvar för alla 
boende - inte bara de som själva aktivt tar kontakt med sjukvården.   
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5.   Rapporter och skrivelser 
Anmäldes kallelse för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråd den 5 april. 
 
Beträffande ”Konsumentpolitiskt handlingsprogram för Stockholms stad 2005 – 2007” 
anser handikapprådet att dokumentet är bra men man tror inte att det finns ekonomiska 
förutsättningar att lokalt lägga så stor betoning på det konsumentpolitiska arbetet.  
Kärnverksamheterna måste prioriteras inom stadsdelen. 
  
Mötet beslutade att Eva Nilsson läser remissen ”SL:s inbjudan till yttrande över 
trafikförändringar 2006”. Eventuella kommentarer kommer att vidarebefordras till den 
handläggare som besvarar remissen. 
 
6.   Handikapprådet på Spånga-Tenstas hemsida 
Påminnelse att godkännandeblanketten skall fyllas i av samtliga ledamöter i LHR. 
Flera av ledamöterna tycker att det är svårt att hitta relevant information på stadsdelens 
hemsida. Mötet beslutade att bjuda in Björn Erdal, informatör vid stadsdelsförvaltningen, 
en gång till för fördjupad information om Spånga-Tenstas hemsida.  
 
7. Balanslistan  
Skrivelsen om tillgängligheten i stadsdelens affärer är ännu inte klar.  
En inbjudan kommer att skickas ut till samtliga deltagare i halvdagskonferensen den 12 
maj med de punkter i handikapplanen som handikapprådet särskilt önskar diskutera med 
berörda tjänstemän och som skall ligga till grund för den åtgärdsplan som skall arbetas 
fram. Ordinarie rådsmöte utgår den dagen. 
 
10. Nästa möte  
Handikapprådets nästa ordinarie möte ersätts av halvdagskonferensen den 12 maj klockan 
15.00.  
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
 
 


